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Wójt Gminy Chojnice

INTERPELACJA 

w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych i użytkowników ścieżki rowerowej 
na promenadzie w Charzykowach

Szanowny Panie Wójcie,

w związku ze złożonym przeze mnie wnioskiem do budżetu gminy Chojnice dotyczącym poprawy 
bezpieczeństwa na promenadzie w Charzykowach, na odcinku od Posterunku Policji Charzykowy 
do hangarów Chojnickiego Klubu Żeglarskiego, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających 
na celu zabezpieczenie tej przestrzeni.

W okolicy promenady w ostatnim czasie nastąpił intensywny rozwój infrastruktury mieszkalnej - 
powstał już jeden apartamentowiec, a planowana jest budowa kolejnego budynku mieszkalnego 
z garażami podziemnymi. Zwiększona liczba wyjazdów z garaży podziemnych stwarza realne 
zagrożenie dla pieszych i rowerzystów poruszających się w tej okolicy. Konieczne jest 
opracowanie projektu, który poprawi przejrzystość i bezpieczeństwo układu komunikacyjnego, 
aby uniknąć potencjalnych wypadków i kolizji w tej części Charzyków.

Proszę o zabezpieczenie środków na realizację działań poprawiających bezpieczeństwo 
w tej lokalizacji, a także o przystąpienie do opracowania planu poprawy tego układu 
komunikacyjnego.

Z poważaniem
Kamila Mamczarek


